

Title (en)

Canvas stretcher to lift and to carry a human body.

Title (de)

Leinenbahre, um Menschenkörper aufzuheben und zu transportieren.

Title (fr)

Portoir en toile destiné à soulever et transférer un corps humain.

Publication

**EP 0152349 A2 19850821 (FR)**

Application

**EP 85400198 A 19850206**

Priority

FR 8401846 A 19840207

Abstract (en)

Cloth carrier intended to lift and transfer an inert human body, injured or ill, comprising a carrying plane and a plurality of handles. The carrying plane is comprised of two rectangular and similar cloth portions (1 and 2) arranged one on the other and made integral by a stitching (3) forming a grid, the handles (4) are comprised of cloth bands and are fixed to the edge of the carrying plane independently from each other, symmetrically with respect to the longitudinal axis of the carrier so that, on each side, a handle is immediately at the vicinity of each hand and two other handles at 1/3 and 7-12 approximately, respectively, of the length. The carrier avoids any handling of the body between the moment when the body is taken in charge and the medical attendance place.

Abstract (fr)

Portoir en toile destiné à soulever et transférer un corps humain inerte, blessé ou malade, comportant un plan de portage et une pluralité de poignées. Le plan de portage est constitué de deux toiles rectangulaires (1) et (2) identiques placées l'une sur l'autre et solidarisées par un surpiquage (3) suivant un quadrillage, les poignées (4) sont constituées de bandes de toiles et sont fixées au bord du plan de portage indépendamment les unes des autres, symétriquement par rapport à l'axe longitudinal du portoir, de telle sorte que, sur chaque côté, une poignée soit immédiatement à proximité de chaque extrémité et deux autres poignées à 1/3 et 7/12 environ, respectivement de la longueur. Le portoir évite toute manipulation du corps entre la prise en charge et le lieu des soins.

IPC 1-7

**A61G 1/00**

IPC 8 full level

**A61G 1/00** (2006.01); **A61G 1/01** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61G 1/01** (2013.01)

Cited by

AT405131B; GB2294883A; US2017354554A1; WO9921523A1; DE202016000033U1; EP0867164A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0152349 A2 19850821**; **EP 0152349 A3 19850925**; **EP 0152349 B1 19890426**; AT E42459 T1 19890515; AU 3932585 A 19850827; BR 8505158 A 19860121; DE 3569669 D1 19890601; FR 2559055 A1 19850809; FR 2559055 B1 19870515; JP S61501551 A 19860731; WO 8503431 A1 19850815

DOCDB simple family (application)

**EP 85400198 A 19850206**; AT 85400198 T 19850206; AU 3932585 A 19850206; BR 8505158 A 19850206; DE 3569669 T 19850206; FR 8401846 A 19840207; FR 8500019 W 19850206; JP 50069485 A 19850206